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       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 024-04/22-01/10 

URBROJ: 2103-17-01-22-2 

Sirač, 03.11.2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 19. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 03.11.2022. godine u vijećnici Općine Sirač s početkom u 18,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Tomislav Petrušić, Denis Orčik, Branimir Miler, Liduška Marin, Kornelija Horina, Ivana 

Biondić 

 

ODSUTNI: Anita Novak, Stanka Kreuzer, Željko Stjepanović 

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Ivana Balder, Marijana Weiser, Željka Horina, Lidija Lukaš 

Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Predsjednik vijeća Branimir Miler pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 18. sjednice  

2. Prihvaćanje IV. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem i  

Programima (III. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu, I. 

Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj i zdravstvenoj skrbi Općine Sirač za 2022. 

godinu, II. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Sirač za 2022. 

godinu, I. Izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu) 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2017./2018. 

4. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2018./2019.  

5. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2019./2020.  

6. Zamolba za oslobađanje vraćanja stipendije Martina Vondra i Ivona Žuger 

7. Pitanja i prijedlozi. 

 

Dnevni red prihvaća se JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA. 

 

Ad 1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 18. sjednice 

 

Zapisnik se prihvaća JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA 
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Ad. 2. Prihvaćanje IV. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa 

Obrazloženjem i  Programima (III. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu, I. Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj i zdravstvenoj skrbi Općine Sirač 

za 2022. godinu, II. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Sirač za 

2022. godinu, I. Izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu) 

 

Ivana Balder – U IV. Izmjenama i dopunama proračuna prihode povećavamo za 386.512,13 kn. U 

materijalima je dostavljen prijedlog sa manjim iznosom iz razloga što smo naknadno imali trošak 

registracije i tehničkog pregleda novog traktora koji smo kupili. Prema tome, prihodi iznose 

15.000.352,71 kn. Jedna od značajnijih aktivnosti je aktivnost kupnje defibrilatora koja se nalazi u 

Programu razvoja civilnog društva te ona iznosi 80.000,00 kn. Nabavit ćemo 4 komada defibrilatora. Još 

jedna značajnija aktivnost nalazi se u Programu izgradnje komunalne infrastrukture a odnosi se na 

odvojak u Kipu. Ovaj projekt se već duže planira, a sada su nam odobrena sredstva za sufinanciranje tog 

projekta te ona iznose 176.000,00 kn, a sama aktivnost iznosi 386.875,00 kn. Ostali programi ili 

aktivnosti su povećavani ili smanjivani u odnosu na trenutno izvršenje. Koliko god da se precizno 

planira, uvijek se pojavljuju nenadani troškovi. Rebalans prate izmjene određenih programa, te tako 

imamo I. Izmjene sredstava šumskog doprinosa. Planirane su u iznosu 1.800.000,00 te se smanjuju za 

100.000,00 kn. I. Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj i zdravstvenoj skrbi odnose se na 

stipendiranje učenika i studenata. Ovu poziciju povećavamo za 18.200,00 kn, te ona sada iznosi 

47.600,00 kn. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture prate pozicije proračuna te se 

može vidjeti da smo smanjivali održavanje nerazvrstanih cesta, povećavali smo održavanje javnih 

zelenih površina., Posljednje izmjene su III. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture, te 

one također prate ovaj proračun. Ono što je ovdje značajnije već sam spomenula a to je povećanje 

aktivnosti odvojak  u Kipu. Smanjili smo aktivnost cesta Pakrani-Bijela-Borki pošto to još neće ići u 

realizaciju.  

 

Branimir Miler – Zamolio bih samo stručne službe da vode brigu da za cestu Pakrani-Bijela-Borki ne 

istekne građevna dozvola. Dali smo cca 70.000,00 kn za geodetski elaborat i cca 230.000,00 kn za 

projekat.  

 

Načelnik – Građevna dozvola za cestu Pakrani-Bijela-Borki vrijedi još nekih godinu dana. Što se tiče 

rebalansa samo bih napomenuo da se u svoj hrpi podataka i planova potkrala jedna greška. Naime, plaće 

su krivo planirane, tj. planirane su u manjem iznosu, u iznosu nešto slično kao neto, a ne kao bruto koji 

treba ići na tu poziciju. Plaće se nisu dirale niti povećavale, te su onakve kako je vijeće i izglasalo.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaćaju se IV. Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem i  Programima (III. Izmjene 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu, I. Izmjene Programa javnih 

potreba u socijalnoj i zdravstvenoj skrbi Općine Sirač za 2022. godinu, II. Izmjene Programa 

održavanja komunalne infrastrukture Općine Sirač za 2022. godinu, I. Izmjene Programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu) 

 

 

Ad. 3. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2017./2018. 

 

Marijana Weiser – Korisnici stipendija 2017./2018. bili su Tea Topalović, Ines Imširović, Alen Kreuzer, 

Martina Vondra i Ivona Žuger. Ove godine konstatiramo da su Tea Topalović, Ines Imširović i Alen 

Kreuzer odlukom vijeća već oslobođeni obveze vraćanja stipendije. Martina Vondra i Ivona Žuger su 

prošle godine upisale drugu godinu diplomskog sveučilišnog studija poslovna ekonomija, smjer 

financije i bankarstvo Sveučilišta u Rijeci. Ove godine obje su dostavile potvrde da su diplomirale. Time 

su one djelomično izvršile svoju obvezu prema ugovoru o stipendiranju. Sada bi se trebale zaposliti na 
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području Općine Sirač. One su na stav vijeća i dosadašnje postupanje uputile zahtjev za oslobađanje 

vraćanja stipendije.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o prihvaćanju izvješća o 

korisnicima stipendije 2017./2018. 

 

Ad. 4. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2018./2019.  

 

Marijana Weiser – Ovdje imamo Milana Nenadovića, Karla Žugera, Mariju Pajtl i Ivana Brdara. Svi oni 

su odlukom vijeća oslobođeni vraćanja stipendije. Ivan Brdar izvršio je svoju obvezu i diplomirao na 

Veleučilištu u Virovitici, te je stekao stručni naziv stručni prvostupnik ekonomije. On je vijeće već 

obavijestio o tome i zatražio oslobađanje, te to mora stajati i u izvješću.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o prihvaćanju izvješća o 

korisnicima stipendije 2018./2019.  

 

Ad. 5. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o korisnicima stipendije 2019./2020.  

 

Marijana Weiser – Ovo su zadnji stipendisti koje imamo. Nakon njih nismo više raspisivali natječaje. 

Stipendist Marin Novak prošle godine je bio treći razred tehničara za mehatroniku, ove godine upisao je 

četvrti razred. Tea Kovačević prošle godine je bila treći razred gimnazije, sada je dostavila potvrdu da je 

upisala četvrti razred. Marko Latinović je završio školovanje te je odlukom vijeća oslobođen obveze 

vraćanja stipendije. Matea Topalović je bila druga godina ekonomike poduzetništva, a ove godine je 

dostavila potvrdu da je upisala treću godinu. Filip Balder je bio treća godina na fakultetu organizacije i 

informatike u Varaždinu, studij informacijski i poslovni sustavi. Ove godine je dostavio potvrdu da je 

upisao prvu godinu studija informacijsko i programsko inženjerstvo. Tea Topalović je bila student treće 

godine poslovne ekonomije na sveučilištu J.J.Strossmayera u Osijeku. Iz njezine potvrde vidljivo je da 

je godine 2022./2023. upisala ponavljačku godinu u statusu izvanrednog studenta. Prijedlog je da se 

stipendija nastavi isplaćivati Marinu Novaku, Tei Kovačević, Matei Topalović i Filipu Balderu dok za 

Teu Topalović vijeće treba odlučiti.  

 

Branimir Miler – Što možemo u slučaju Tee Topalović? 

 

Marijana Weiser – U Pravilniku o stipendiranju stoji da će Općina Sirač stipendirati redovne studente. U 

ovom trenutku ona nije redovan student, niti je završila, nego je upisala ponavljačku godinu. Iz 

razgovora s njom ostao joj je jedan ispit iz druge godine, a iz treće godine položila je sve ispite.  

 

Liduška Marin – To su sve veliki novci za općinu, nitko još nije vraćao, sve smo oslobodili, a sada još i 

ponavljač. 

 

Tomislav Petrušić  – Sa svima njima općina je u gubitku. Mislim da treba vidjeti što se može napraviti i 

obustavit joj daljnju isplatu stipendije, ali ne tražiti vraćanje stipendije.  

 

Načelnik – Smisao stipendije je da mladi ljudi ostanu i rade na području Općine Sirač, ali mladi ljudi 

većinom žele otići dalje te ih je vijeće oslobodilo vraćanja stipendije zbog hrpe papirologije koja bi bila 

potrebna za to. S obzirom da smo sve stipendiste do sada oslobodili vraćanja stipendije smatram da tako 

trebamo i u slučaju Tee Topalović, ali izvanredne studente ne možemo stipendirati pošto je tako 

regulirano pravilnikom.   

 

Branimir Miler – Slažem se s načelnikom da se Teu Topalović oslobodi vraćanja stipendije ali da joj se 

obustavi daljnja isplata stipendije.  
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ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o prihvaćanju izvješća o 

korisnicima stipendije 2019./2020. uz prihvaćanje prijedloga da se Teu Topalović oslobodi 

vraćanja stipendije te da joj se stipendija više ne isplaćuje.  

 

 

Ad. 6. Zamolba za oslobađanje vraćanja stipendije Martina Vondra i Ivona Žuger 

 

Marijana Weiser – Martina Vondra i Ivona Žuger završile su svoje školovanje, te su obje stekle 

akademski naziv magistra ekonomije. Slijedom prakse vijeća i postupanja u proteklom razdoblju one su 

uputile zamolbu za oslobađanje vraćanja stipendije.  

 

Branimir Miler – Predlažem da ih se oslobodi kao i sve do sada.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o oslobađanju obveze 

vraćanja stipendije za Martinu Vondra i Ivonu Žuger 

 

 

Ad. 4. Pitanja i prijedlozi 

 

Željka Horina – Napomenula bih da je krenula III faza Programa „Zaželi“. Potpisan je ugovor o dodjeli 

bespovratnih sredstava. Danas smo dobili provedbeni paket zajedno sa svim obrascima, 

dokumentacijom te rokovima koje trebamo ispuniti i ispoštovati. U ponedjeljak imamo radionicu na tu 

temu. Sada trebamo provesti natječaj i raspisati nabavu.  

 

Branimir Miler – Koliko djelatnica se prima u ovaj program? Da li moraju biti do 50 godina ili preko 

50 godina?  

 

Željka Horina – Mislim da možemo zaposliti i osobe mlađe od 50 godina, ali uz određenu penalizaciju.  

 

Načelnik – Program „Zaželi“ III faza traje samo 6. mjeseci. To me baš ne veseli jer je potrebno puno 

papirologije za tako kratak rok na koji će te osobe biti zaposlene. Ako ne bude dovoljno žena koje se 

prijave na ovaj natječaj preko 50 godina možemo zaposliti i mlađe od 50 godina ali nismo sigurni da li 

će nam priznati sredstva za njih, te je to za nas rizik. 

 

Tomislav Petrušić – Koliko je do sada žena mlađih od 50 godina radilo u ovom programu?  

 

Načelnik – Mislim da je ispod 50 godina bilo cca 12 žena. Nekima od njih će faliti možda mjesec dana 

do 50 godina starosti.  

 

   

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 18,34 h. 

 

 

 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

     (Branimir Miler, oec.)                                                                (Lidija Lukaš Dundović) 


